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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Kásler Miklós Emberi Erőforrások Miniszter Úrhoz:

"Miért nem adja ki a Minisztérium a kórházi fertőzésekre vonatkozó pontos
adatokat?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A Társaság a Szabadságjogokért április végén jogerősen is pert nyert a Minisztérium ellen, és az
Ítélőtábla döntése szerint ki kell adniuk a kórházi fertőzésekre vonatkozó pontos adatokat. A
Minisztérium ennek ellenére nem adta ki azokat, és egyúttal a Kúriához fordult.kérve, hogy a Kúria
döntéséig ne is kelljen azokat nyilvánosságra hozniuk.

TiszteltMiniszter Úr!

A kórházi fertőzések adatainak kiadása kapcsán a következő kérdéseim lennének:

Miért nem akarja kiadni a Minisztérium a pontos számadatokat, és miért húzza az időt?
Mikor akarják a fertőzéses adatokat, intézményi bontásban, validálva, nyilvánosságra hozni?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2018. július 23.
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